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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 230 (alm. del) stillet af 
Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 230 (alm. del) 
"Hvis de mængder slam, der er modtaget på Stigsnæsanlægget, ikke er 
blevet nyttiggjort, hvortil er disse mængder så blevet bragt og hvilken 
behandlingsmetode er, der blevet anvendt i behandlingen af slammet 
(fordelt på mængder og år)?" 
 
Svar 
Jeg tillader mig at henvise til foregående spørgsmål nr. 229, hvoraf det 
fremgår, at de nye ejere DSV Miljø vil reducere det eksisterende slamlager 
til ca. 200.000 tons spildevandsslam, da det er den mængde eventuelle nye 
ejere skal anvende for at starte carbogritanlægget op igen. Det skal derfor, 
ud over de mængder affald, der allerede er disponeret, fjernes yderligere 
ca. 50-100.000 tons spildevandsslam. DSV Miljø oplyser, at der arbejdes på 
at finde egnede nyttiggørelsesløsninger.  
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